
 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-02-26 kl 19.00 Odenvallen 
 

 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Annelie Wallin, Mikael Palm, Malin Andersson och 
Helena Hiltunen. Johan Stannisson var med en stund i början av mötet, Thomas Lilja en stund i slutet 
av mötet.  

Ej närvarande:  Susanne Wilén och Pernilla Tegin. 

 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 
Föregående protokoll läses igenom och läggs till handlingarna. 

§4 Skrivelser och rapporter 
Tony berättar att Dan Bellander anordnar en resa till Stockholm för att titta på en träningslandskamp 
mot Danmark den 2/6. HOIF ungdomssektion sponsrar med detta. Det som ungdomsspelarna själva 
behöver betala är 100 kr/spelare, 400 kr/medföljande vuxen och för ledare samt sektionsfolk i 
ungdomssektionen är resan gratis. 
 
§5 Ekonomi och försäljningar 
Inget särskilt att rapportera. Johan berättar att på Odencupen drog kiosken in cirka 16 000 kr netto. 
Vi ska sälja Newbody i april.  

§6 Planering säsongen 
Vi diskuterar den kommande säsongen: 

Domare: Vi ska kolla av med våra äldsta ungdomslag (02/03, 04/05) vilka som kan tänka sig att döma 
matcher för våra yngre spelare. Dessa ungdomar ska få gå domarutbildning och för de som var 
domare förra året finns en påbyggnadsutbildning. Johan kollar med herrlaget om det finns någon där 
som är intresserad av att vara domare. Annelie skriver en lista på aktuella domare och deras 
telefonnummer.  Listan ska sitta i bollrummet så är det enkelt för ledare att ringa och boka domare 
till respektive matcher.  

Matchkläder: Tony mailar snarast till samtliga ledare och frågar hur det ser ut med matchställ i varje 
lag. Sedan informerar han Thomas.  



Föreningsdag blir på lördag den 3 mars som sedan avslutas med årsmöte. Vi diskuterar vad vi från 
ungdomssektionen särskilt vill ta upp då. Vi tycker det är viktigt att lyfta hur vi ska kunna profilera 
HOIF, hur använder vi HOIF som ett varumärke? Kan vi utöva andra sporter mm? Och framförallt hur 
får vi fler engagerade i föreningslivet? Tony kollar av med lite kontakter på sin arbetsplats/ 
idrottsprogrammet. 

Tony berättar att vi kommer få ett nytt flick- och pojklag bland de yngre spelarna. 

§7 Övriga frågor 
Efter årsmötet deltar inte Annelie och Thomas längre i ungdomssektionen. 

§8 Nästa möte 
Tony återkommer om datum för nästa möte. 

§9 Avslutning 
Ordförande tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

 

Ordförande              Sekreterare 

 

 

Tony Olsson              Helena Hiltunen         

 


